

SpLitt

Styrelsemöte 2021-10-19 16:15- Protokoll

19 Oktober / KL. 16:15 / HB203

Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
Ledamot: Kelly Helsing
~~**Ledamot:** Wilma Löfgren~~
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Elin Frost
Ledamot: Filippa Hanna
~~**Ledamot:** Ella Almroth~~
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Elliot Burman
Ledamot: Jessica Lindström
~~**Ledamot:** Isabella Bergfors~~
Ledamot: Charlie Söderholm
Ledamot: Maya Lundgren

Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Kelly Helsing

Val av justerare: Alva Apelqvist

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Valdemar gick på den:

Planeringen för Humanistens dag fortsätter, letar efter funktionärer.
Beslut om prenumeration, och om fortsättandet av möten varje vecka.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

Mejl till SAMO representant (Sofia), förslag för formulär för anonymt.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

Borde fått in de flesta betalningarna från overallerna.
Pengar att röra oss med finns.

I5 Information för nya ledamöter

Hur styrelsen är uppbyggd.

Vad man kan göra inom styrelsen, hur man kan använda styrelsen inom annat.

Varför vi jobbar på discord.

Diskussion

D1 Sittning

Preliminärplanera sittningen om man vill ha den när vi tänker.

Slutet på Nov/början av Dec.

Finsittning?

Alma, Elin, Isabella, Elliot och Alva är med att planera.

D2 Skrivarcirkel

Första skrivarcirkeln på fredag (22/10-2021), och är varannan fredag. Vi har sal för det.

D3 Boktips

Förslag/diskussion på att höja åldergränserna på böckerna vi tipsar om. Kanske kan bli svårt, men att vi ska kunna variera genrer och tipsad åldersgrupp.

Utmanar till att alla ska engagera sig mer med boktipsen.

D4 Intern styrelseaktivitet

Förslag på att ha en eller fler styrelseaktiviteter. Ex: Bowling, målarkväll, spelkväll, onlinespel (JackBox, etc.), pizzakväll.

Kan sätta undan en liten budget till detta.

När ska vi göra detta? Lägga det efter nästa styrelsemöte (2/11-2021)
Kelly, Jessica, Charlie och Salina planerar detta.

D5 Framtida aktiviteter

Förslag på att ha en presentationskväll (i Aula Biologica).

Förslag på att ha temafester, ex. fulsittning. Kan vara svårt med lokaler.

Förslag på filmkväll.

Förslag på att ha oanvända mottagningsevent.

Förslag på fanfictiongala.

D6 Företagskortet

Förslag att skaffa ett nytt företagskort.

D7 Pronomen på Canvas

Yrka att få fler pronomen på Canvas.

Förslag att SAMO-representanten ska ta upp detta till de som är högre upp.

D8 Halloweenfest

Varit i kontakt med Rouge!, krångel med eventplatsen, men det kan lösas.

De har pratat om aktiviteter på festen (murder mystery, etc.).

Kommer använda förra årets dekorationer.

Hur blir inträdet till nattklubben efteråt?

D9 Discord

Ber alla ledamöter byta sitt namn på Discord till sitt eget namn.

Förslag på att ta bort/arkivera kanaler på Discord.

Beslut

B1 Beslut om Sittning

Beslutet godkänns.

B2 Beslut om Skrivarcirkel

Inget beslut att godkännas.

B3 Beslut om boktips

Inget beslut att godkännas.

B4 Beslut om intern styrelseaktivitet

Beslutet godkänns.

B5 Beslut om framtida aktiviteter

Beslutet godkänns.

B6 Beslut om företagskortet

Beslutet godkänns.

B7 Pronomen på Canvas

Beslutet godkänns.

B8 Halloweenfest

Inget beslut att godkännas.

B9 Discord

Beslutet godkänns.

Övrig fråga:

Ber styrelsemedlemmar att skicka in foton av dem till Frida, om de vill, till styrelsehemsidan.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande: Salina Söderberg

Sekreterare: Kelly Helsing

Justerare: Alva Apelqvist